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1/5000 Nazım İmar Planı hakkında bilgilendirme sunumu yapıldıktan sonra Kadıköy

Merkez için öneriler ve sorunlar üzerine konuşulmuştur.
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Kadıköy Merkez İletişim Ofisi

Kadıköy Merkez’i toplu taşımalar

arası aktarma yapmak, alışveriş ve

çalıştıkları için kullandıklarını

belirtmişlerdir.

Kadıköy’de, özellikle Moda’da,

insanların kendilerini rahat

hissettiklerini, sosyal olarak özgürlük

olduğunu ve halkın baskıcı

olmadığını belirtmişlerdir.

Ticari merkezlerin artmasının sokakları canlandırdığını ama bu sokaklarda konut

alanları da olmasının rahatsızlık verdiğini dile getirmişlerdir.

Kadıköy Merkezde kültürel etkinliklerin ve etkileşimin çok olduğunu dile

getirmişlerdir. Fakat kültürel etkinliklerin daha çok duyurulması gerektiğini

belirtmişlerdir.



Moda’da dar sokaklar ve toplu taşıma olmaması nedeniyle erişimin zor olduğunu

aynı zamanda okulların çıkış saatinde servis trafiği olduğunu belirtmişlerdir.

Yeni yapılan yurt projesi çevresinin -yoğun kalabalık ve aydınlatma

yetersizliğinden ötürü kadınlar için güvensiz bir alan olduğunu dile getirmişlerdir.

Kadıköy Belediyesi’nin eskiyi daha çok koruması gerektiğini söylemişlerdir. Tarihi

mekanlara daha çok önem verilmesi ve restorasyon projelerinin artırılması

gerektiğini ifade etmişlerdir. 

Tarihi mekanların görünürlüğünün artırılması gerektiğinden ve cephe kirliliği

sorunundan bahsetmişlerdir. 

Moda Sahili’nin bir kısmının, özellikle geceleri çok güvensiz olduğu bilgisini

vermişlerdir. Fakat Kadıköy’ün genel olarak güvenli olduğunu belirtmişlerdir. Moda

Sahili’ne daha fazla aydınlatma elemanı konulmasına dair öneri getirmişlerdir. 

Söğütlüçeşme Marmaray Durağı çevresinin güvensiz bir alan olduğunu ifade

etmişlerdir. 

Kadıköy’de daha fazla sinema salonuna ihtiyaç duyulduğunu belirtmişlerdir.

Festival Park’ın yapıldığı alanda güvenlik sorununun yanı sıra gürültü kirliliğinin

yaşandığını dile getirmişlerdir. 

Kadıköy’de denetim probleminin çözülmesi gerektiğinden bahsetmişlerdir. 

Aydınlatmaların, özellikle parklarda, artırılmasını önermişlerdir.

Ticari işletmelerin yoğunluk gösterdiği alandaki sokakların yayalaştırılmasını

önermişlerdir.

Sabit bir çözüm merkezi ihtiyacından bahsetmişlerdir.

İstanbul Kadıköy Lisesi’nde yazları açılan kermesin başka alanlarda da arttırılmasını

önermişlerdir.

Kadıköy’de vakit geçirmenin, ekonomik açıdan daha avantajlı olduğunu

belirtmişlerdir. 

Scooterları aktif olarak kullandıklarını ve park etme alanlarının arttırılmasını

önermişlerdir.



Kaldırımların engelliler ve bebek arabaları için uygun olmadığını ve erişilebilirliğin

kısıtlandığını dile getirmişlerdir. 

Kadıköy’ü çok sık kullananların daha sakin olduğu için Moda’yı tercih ettiklerini

belirtmişlerdir. Tarihi Çarşıyı da daha çok yaşlıların ve Kadıköy Merkez'de

oturanların kullandığını belirtmişlerdir.

Yabancı ziyaretçilerin çok arttığını bu nedenle turistlere bilgi verilecek merkezlerin

kurulmasının önermişlerdir.

Kadıköy’ün önemli noktalarını belirten tabelaların arttırılmasını ve çok dilli hale

getirilmesini önermişlerdir.


